
 
 

Fråga S – Fortsatt Luciafirande vid Bollnäs folkhögskola? 
Ärendet ”Anmälan av motion - Fortsatt Luciafirande vid Bollnäs folkhögskola (RS 2022/3273)” 
hanterades av regionfullmäktige 2023-02-15. Det beslutades att motionen överlämnas till 
regionfullmäktiges presidium för beredning. Därmed är regionfullmäktiges presidium i denna fråga 
beredande organ. Av 64 och 70 § arbetsordning för regionfullmäktige framgår att en fråga får ställas 
förutom till ordföranden i en nämnd eller i en beredning också till vice ordförandena i nämnden eller 
beredningen. 
 
Då regionfullmäktiges presidium på fullmäktiges uppdrag bereder ovan nämnt ärende och utgör 
beredning, vill jag ställa följande fråga till regionfullmäktiges ordförande: 
 

1. Kommer folkhögskolans elever att erbjudas fira Lucia i samband med regionfullmäktiges 
sammanträden i december under återstoden av mandatperioden? 

 
Gävle 2023-10-10 
Lars Öberg, S 


